

2023長庚實證日論文摘要_優良海報

| 編號 | 標題 | 作者 | 單位 |
|--------|---|--|---------------------------------|
| BP-001 | Fish oil supplements for treatment of psoriasis: an overview of systematic reviews 魚油治療乾癬之療效：文獻回顧總述分析 | 陳萱齊、郭奕均、紀景琪 | 林口長庚教學部 |
| BP-002 | 運用耳穴貼壓預防化療病人引起的噁心嘔吐 | 吳慧絹、廖健安、潘靜宜、謝春金、黃怡純、張子瑜 | 基隆長庚護理部 |
| BP-003 | Trajectory of acute effects to long-term after-effects of different repetitive transcranial magnetic stimulation protocols for major depressive disorder: a systematic review and meta-analysis of randomized controlled trials | 梁志頌、游佳玲 | 三總北投分院 |
| BP-004 | Zuranolone於重鬱症及產後憂鬱症的療效及安全性：影響因素及劑量反應的統合分析 | 林侑緯、許智維 | 高雄長庚精神科 |
| BP-005 | 以統合分析比較周邊血CD34+細胞與造血祖細胞數量檢測在自體移植病人幹細胞收集前的敏感度與特異性 | 李懷安、莊怡惠、陳桂滿、溫巧尼、薛宇珊、郭安靜、黃瓊瑰、闕宗熙 | 林口長庚檢驗醫學部 |
| BP-006 | 以實證方式探討吸氣肌訓練(IMT)用於呼吸器依賴病患之成效 | 黃曉菁、許雅婷、李玉琴 | 亞急性呼吸照護中心 |
| BP-007 | 運用實證證據於初產婦第一產程執行會陰按摩對會陰裂傷程度之成效? | 鄧雅芳、陳雅芳、林佳蓉、林玉雯 | 大里仁愛醫院 |
| BP-008 | Willow Bark (Salix spp.) Use for Pain Relief in Arthritis: A Meta-Analysis of Randomized Controlled Trials | 王澈Che Wang、Chun-Ru Lin、Sung Huang Laurent Tsai、Cheng-Lin Lee、Shao-Wen Hung、Yi-Tang Ting、Yu Chiang Hung | Department of Medical Education |
| BP-009 | Analgesic Efficacy of Collagen Peptide in Knee Osteoarthritis: A Meta-Analysis of Randomized Controlled Trials | 蔡博安、林君儒、蔡松航、黃科諺、周玄、張書豪 | 林口長庚 |
| BP-010 | The efficacy of Topical Chinese Herbal Medicine and Western Medication for Atopic Dermatitis: A Systematic Review and Meta-analysis | 王孟君、周佑庭、陳星諭 | 長庚醫院 中醫婦科 |
| BP-011 | 以實證手法探討第二型鈉-葡萄糖共同轉運蛋白抑制劑用於非酒精性肝炎合併有糖尿病者之療效 | 李承翰、劉賢德、吳智遠 | 土城醫院藥劑科 |

2023長庚實證日論文摘要_優良海報

| 編號 | 標題 | 作者 | 單位 |
|--------|---|---|--------------|
| BP-012 | Hepatic efficacy of Glucagon-like peptide-1 receptor agonists in Non-Alcoholic Fatty Liver Disease patients with Type 2 Diabetes Mellitus : A Systematic Review and Meta-Analysis | 洪宜蘋、張凱程、許馨方 | 林口長庚 |
| BP-013 | 運用實證醫學，導入抗血小板第四因子抗體檢測，提升血栓併血小板低下症候群之診斷成效 | 方君琬、楊佳儒、溫巧尼、張乃中、楊翹、王美嘉、林宏澤、余家瑞、戴呈珍 | 林口長庚檢驗醫學部免疫組 |
| BP-014 | Acetylcysteine使用於COVID-19確診之治療效益 | 林佩姿、李讚紘 | 大里仁愛 |
| BP-015 | 重症病人使用短程與長程抗生素對呼吸器相關肺炎治療之效用 | 陳盈妍、王文燕 | 基隆長庚 |
| BP-016 | Unilateral vs bilateral pedicle screw fixation for lumbar degenerative diseases: a systematic review and meta-anal | 胡景維、蔡松航、余衡、張家偉 | 基隆長庚 |
| BP-017 | Exploring the efficacy and safety of JAK inhibitors in patients with Androgenic Alopecia from an evidence-based medicine perspective. | 魏婉如 | |
| BP-018 | Efficacy and safety of duloxetine in painful diabetic peripheral neuropathy: a systematic review and meta-analysis of randomized controlled trials. | 李哲雄、吳仲升、黃宇銳、柯沅均 | 林口長庚 |
| BP-019 | 理論與現實的平衡挑戰：以實證醫學為基礎的老人BZD用藥改善方案 | 陳宏名、郭亮增、蔡易訓、謝佩珊、邱劭文、曾宥翔 | 嘉義長庚 品管課 |
| BP-020 | 人類免疫不全病毒 (People living with human immunodeficiency virus) 感染者之潛伏性結核感染 (Latent tuberculosis infection)治療-系統性回顧及統合性分析 | 方瑱珮、林祐騰、康碩文、蔡瑜洵、林皇伸 | 嘉義長庚呼吸治療科 |
| BP-021 | 以實證探討音樂治療於燙傷病人之疼痛與焦慮成效 | 許雲喬、許國正、張品嫻、游雅嵐、張瑟紋、郭貞嬋、林月娥、林秋子 | 林口長庚 |
| BP-022 | Optimizing Literature Searches with GPT: An Example of Smartphone App Use in Pediatric Asthma Patients | 侯玉真Yu-Jen Hou、Hsiao-Hsuan Chen、Yu-Shiun Tsai、Tien-Pei Fang、Ming-Shao Tsai | 嘉義長庚 |
| BP-023 | 人工關節置換手術前病人使用Chlorhexidine沐浴是否可降低術後感染率 | 吳俊賢、蔡汶穎、彭雅如 | 林口長庚護理部 |
| BP-024 | 以實證方式探討對比增強乳房攝影導引切片檢查診斷乳癌之臨床效能 | 湯雅君、吳亭瑤、洪嘉鈺、王宣晴、高秋蘋、張潤忠、吳茂昌 | 林口長庚影像診療科部 |